
Zápis ze setkání výboru spolku rodičů s vedením školy 

9. 4. 2024 

I. Projednávané záležitosti 

1. Vyhodnocení plesu školy. 

2. Informace o zápisu do prvních tříd. K zápisu se dostavilo 108. Škola hodlá otevřít 4 třídy. 

3. Informace o lyžařských kurzech, přípravném kurzu. Začínají odjíždět školy v přírodě. 

4. Informace o konání vědecké konference 10.4. dopoledne. Zveme rodiče.  

5. Rozpočet spolku rodičů. Zvážit, co nakoupit. V příloze čerpané částky. 

Lavice a slunečníky na dvůr cca 90.000,- 

Cestovné pro třídu, která vyhrála celostátní akci Pěšky do školy 

6. Informace o šíření černého kašle. Informace třídním učitelům. Poučení dětí, zvýšený úklid. 
Info z MZ v příloze. 

7. Vyhodnocení Kalibra. Bude zveřejněno na www. 

8. Absolventské práce. Prosíme o podporu rodičů. 

9. Rodičovské vouchery.  

10. Doporučení pro práci s AI. Posláno v příloze. 

11. Informace o návštěvě členů ŽP v Senátu ČR.  

12. Účast našich žáků v Příbězích našich sousedů. 

13. Informace o vítězce konkurzu na ředitele školy. Paní Alexandra Zálešáková bude 
ředitelkou školy pro příští období.  

14. Rozloučení ředitele. 

II. Diskuse 

1. Rodičovské vouchery. Zkušenosti s čerpání. Škola upraví termíny pro place škol v přírodě. 

2. Školní jídelna. Diskutovány problémy s velikostí porcí, používání hlubokých talířů, čistota 
táců, kvalita jídla. Řešena stížnost. Domluvena schůzka s ředitelem jídelny. 

 

Příští setkání proběhne opět v říjnu. Bude upřesněno na začátku školního roku 

Zapsal 

Zálešák 


